

Verslag vergadering van de Algemene Ledenvergadering van de Vogelwerkgroep Het Gooi e.o.  
20 maart 2025 (20:00 – 22:00) in de Morgenster te Hilversum



**Deelnemende bestuursleden:** Andreas Grunwald, Piet Spoorenberg, Heleen Boelens, Wouter Rohde, Doortje van Dijk, Huub Casander, Ruud Willemstein

**Deelnemende leden:** 55 (inclusief bestuur) volgens presentielijst

**Afmeldingen:** 13

---

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom, met daarbij een speciaal welkom aan de aanwezige ereleden: Dick Jonkers, Adrie Vermeule, Joke van Velsen, Paul van der Poel en Jelle Harder.

Gezien het grote aantal aanmeldingen heeft het bestuur zich genoodzaakt gezien de locatie van de bijeenkomst te verplaatsen van de Infoschuur naar de Morgenster. Tevens heeft het bestuur moeten besluiten om de lezing van Folkert de Boer, die na de pauze stond gepland, te verplaatsen naar een latere datum (16 april). Reden: De beperkte tijd die we hebben in de Morgenster (maximaal tot 22:00) en het aantal mensen dat spreektijd heeft gevraagd voor de ALV.

NB: Ten opzichte van de eerder gedistribueerde agenda worden agendapunten 1 en 2 omgedraaid.

#### 1. Ingekomen stukken

- A. Brief van P. Bogaers: Hoe kan de VWG bijdragen aan de versterking van het leefmilieu van vogels?
- B. Brief E. Constandse betreffende VWG notulen ALV 2024
- C. Reactie bestuur op brief E. Constandse notulen ALV 2024
- D. Beoordeling van verslag van de ALV van 21 maart 2024 door P. Bogaers
- E. Mail E. Constandse gericht aan de voorzitter
- F. Reactie bestuur op mail E. Constandse 14 maart gericht aan voorzitter

Stuk A heeft betrekking op het Hoofdlijnen Werkplan en wordt toegekend aan agendapunt 8.

Stukken B, C en D hebben betrekking op het verslag van de ALV 2024 en worden toegekend aan agendapunt 2.

Stuk E betreft een mail gericht aan de voorzitter. De daarin opgenomen opmerkingen en gestelde vragen zijn door het bestuur beantwoord in stuk F. Stukken E en F worden derhalve niet verder besproken,

#### 2. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering van 2024

- P. Bogaers uit kritiek op de deugdelijkheid van het verslag, gestaafd door ingekomen stuk D van zijn hand. De voorzitter stelt dat alle vragen en opmerkingen door het bestuur reeds zijn beantwoord middels ingekomen stuk C als reactie op ingekomen stuk B van E. Constandse, en dat het bestuur geen reden ziet het verslag aan te passen. Dhr. Bogaers maakt tot slot de opmerking dat er in het verslag naar zijn idee ten onrechte geen melding wordt gemaakt van de toezegging van de voorzitter en dhr. Spoorenberg dat zij nog contact met hem zouden opnemen.
- Uit de vergadering zijn geen verdere opmerkingen en daarmee wordt het verslag 2024 vastgesteld.

#### 3. Jaarverslag en jaarrekening 2024

- D. Jonkers wijst op een incorrectie in het Jaarverslag betreffende de kunstnesten voor Huiszwaluwen onder de A27 bij de Stichtse Brug. In het verslag staat dat de kunstnesten nog niet worden gebruikt. Dit is niet correct, er zijn in 2024 drie nesten geweest.
- Er zijn geen verdere opmerkingen en het jaarverslag en jaarrekening worden door de leden goedgekeurd.

#### 4. Verslag kascontrolecommissie (kcc) en decharge bestuur

- A. Vlasblom presenteert de conclusies van kcc welke haar controle heeft uitgevoerd met alle essentiële informatie die vooraf per email zijn gedeeld en stelt dat financiële zaken goed op orde zijn.
- De overgang naar Conscribo is ervaren als een aanwinst voor de VWG.
- Er is een gering positief resultaat. Dit vooral door een besparing van 10.000 euro door het in eigen huis ontwikkelen van de nieuwe website. Ook de digitale verspreiding van de Korhaan naar een deel van de leden levert besparing op. En ook de vogelherkenningscursus blijft een belangrijk en financieel voordelig onderdeel en draagt tevens weer bij aan de ledenaanwas.
- De administratieve splitsing tussen Dineke Sluijters Fonds (DSF) en VWG is nu correct en inzichtelijk. Met dank aan het werk van de penningmeester.
- De kcc doet nog wel een aanbeveling om het DSF-geld grotendeels bijvoorbeeld in een deposito te plaatsen voor een hoger rendement of bij een buitenlandse bank. In het verleden is afgesproken te bankieren bij een groene bank (ASN en Triodos). De penningmeester antwoordt hierop dat zij dat al heeft onderzocht en dat dat bij de huidige groene banken nauwelijks iets oplevert (0,3%). Het bestuur zegt toe nog te gaan inventariseren of er niet toch een manier is om wat meer rendement te behalen.
- De kcc geeft een groot compliment aan de penningmeester en de financiële administratie voor het goede werk verricht en stelt de leden van de VWG voor het bestuur 'decharge' te verlenen.

**Decharge bestuur:** De vergadering gaat akkoord.

## 5. Samenstelling Kascontrolecommissie (kcc) en verkiezing

- Ton ten Velthuis is aftredend en niet herkiesbaar. Ton wordt bedankt voor zijn inzet in de kcc in de afgelopen 3 jaren.
- Michaël Gründeman is kandidaat om Ton op te volgen. De vergadering stemt hiermee in.

## 6. Jaarplan en begroting 2025

- Vraag Hugo Weenen: Wat betekenen de getallen in rood in de begroting? Antwoord: Rode getallen zijn de kosten en zwarte getallen zijn de inkomsten.
- Vraag Michaël Gründeman: Welke hardware is er nodig voor de website en is de hosting intern dan wel extern? Antwoord Doortje: Het gaat om slechts kleine hardware zoals een beeldscherm of een computer voor medewerkers die veel voor de VWG website doen. Hosting doen we extern (Hostnet) vanwege de veiligheid en zekerheid die dit biedt.
- Het jaarplan en de begroting worden vervolgens door de leden goedgekeurd.

## 7. Bestuurssamenstelling en verkiezing

- Secretaris: Ruud Willemstein wordt herkozen.
- Bestuurslid activiteiten: Wouter Rohde wordt herkozen.
- Huub Casander neemt afscheid na eerst 10 jaar als secretaris te hebben gefunctioneerd en laatste 2 jaar als algemeen bestuurslid.
- Doortje van Dijk neemt afscheid na 4 jaar als bestuurslid Communicatie te hebben gefunctioneerd. Er is helaas nog geen opvolger, daar wordt nog naar gezocht.

### Vervolgens worden een aantal mensen in het zonnetje gezet:

De voorzitter spreekt zijn dank uit aan Huub en Doortje voor hun waardevolle inzet binnen het bestuur. Hoewel zij hun bestuursfunctie neerleggen, blijven beiden actief binnen de vereniging. Doortje blijft zich bezighouden met de lay-out van *De Korhaan* en neemt de activiteiten rondom de promotiekras over van Nel Huese.

Als blijk van waardering bedankt Doortje Nel Huese met een zelfgemaakt kunstwerk voor haar jarenlange inzet voor de promotiekras. Ook Rien wordt niet vergeten, aangezien hij zich met grote toewijding over de administratieve zaken heeft ontfermd.

Een bijzonder woord van dank gaat uit naar Dirk Prop, die met niet-aflatende inzet heeft gewerkt aan de introductie van de nieuwe website. Als blijk van waardering ontvangt hij een prachtige ingelijste Japanse houtsnede afbeelding van een Korhaan, vervaardigd door Erik van Ommen.

Ook Tim Ruiters wordt hartelijk bedankt voor zijn inzet voor de website.

Tot slot wordt Pieter Vlasblom bedankt voor haar jarenlange toewijding aan de ledenadministratie. Nu zij het stokje overdraagt aan Yvonne Vermeulen, ontvangt ook Pieter als eerbetoon een ingelijste Japanse houtsnede afbeelding van een Korhaan.

## 8. Hoofdpijnen werkplan VWG 2025-2030

- Drie leden (Hanneke Sevink, Jelle Harder en Pieter Bogaers) hebben spreektijd aangevraagd ten aanzien van het Hoofdpijnen werkplan. Alle drie zijn ondertekenaars van ingezonden stuk A ("Hoe kan de VWG bijdragen aan de versterking van het leefmilieu van vogels?") van de hand van dhr. P. Bogaers. Elk van de insprekers krijgt vijf minuten spreektijd toegewezen. De bezwaren van de insprekers tegen het plan komen er in het kort op neer dat te weinig leden input hebben geleverd, dat er onvoldoende overleg is geweest met de werkgroepen, dat de ambities te hoog zijn en dat DSF juist wel goed wordt benut. Inspreksteksten zijn na de vergadering overhandigd en bijgevoegd als bijlage 1 (H.Sevink), bijlage 2 (J.Harder) en bijlage 3 (P.Bogaers).
- Na voorgaande drie sprekers vraagt Han Westendorp het woord en krijgt ook vijf minuten spreektijd. Han is blij met deze ALV en spreekt over twee cadeautjes die hij heeft gekregen. Het eerste cadeau is het werkplan voorgedragen door het bestuur en hij ziet dit als een poging om meer lijn te krijgen in ons verenigingswerk en richting te geven aan de vereniging. Dit is nog globaal en vereist uitwerking, maar het is wel een poging om van de oude ad hoc en soortgerichte aanpak in de vereniging naar meer systematische en biotoop aanpak te komen. Het tweede cadeau zijn de ingezonden stukken, e-mails en commentaren van voorgaande sprekers. Na diep graven vind je daar een aantal waarschuwingen (stoplichten) die van belang zijn bij de verdere uitwerking van het plan, zoals voer overleg, gebruik de expertise die je in huis hebt, let op financiën, maar vooral ook: "ga normaal met elkaar om". Han besluit zijn betoog met de aanbeveling om verder te gaan met de richting, "het kompas", dat het bestuur ons heeft gegeven met daarbij in achtname van de waarschuwingen die we daarbij hebben gekregen.
- Na een korte koffiepauze presenteert de voorzitter aan de hand van een PowerPointpresentatie het voorgestelde Hoofdpijnen Werkplan voor de komende 5 jaar. Samenvatting van toezeggingen, verduidelijkingen en vragen naar aanleiding van de presentatie:

- De voorzitter benadrukt dat bij de uitwerking van het plan van aanpak voor Onderzoek en Bescherming het nadrukkelijk de bedoeling is om, in het verlengde van deze vergadering, terug te gaan naar de tekentafel en een aantal mensen bij elkaar te brengen om samen vast te stellen welke doelen we willen nastreven en wat ervoor nodig is om dat te bereiken.
  - Samen met bovengenoemde groep van mensen willen we ook onderzoeken wat er nog meer is naast genoemde samenwerkingspartners en hoe we dat in lijn kunnen brengen met de doelen die we nastreven.
  - Op organisatorisch vlak wordt als voorbeeld genoemd dat er vanuit de leden inmiddels al een initiatief loopt om aan de slag te willen op het gebied van communicatie.
  - Het plan stelt dat we geen investeringen in aankoop van terreinen nastreven. Hanneke Sevink stelt daarbij de vraag of het niet toch mogelijk zou moeten zijn om bijvoorbeeld ergens een klein veldje te pachten als een pilot om te laten zien dat een ecologische manier van beheer heel veel waarde kan bieden voor vogels. Antwoord is dat bezit niet onze doelstelling is, maar een dergelijke pilot is niet op voorhand uitgesloten en zou eventueel als een project kunnen worden uitgevoerd. Dat zou zonder pachten ook kunnen, zoals Jelle Harder oppert, in de vorm van een bijdrage van de VWG in de kosten van de aanschaf van zaden.
  - Naar aanleiding van het DSF stelt Jelle Harder de vraag of het niet een idee is om bijvoorbeeld met een brainstorm met ideeën te komen voor het DSF. De voorzitter zegt dat we inderdaad ook bij de leden te rade zullen gaan en Doortje van Dijk merkt op dat er altijd al de mogelijkheid is om met een goed onderbouwd voorstel te komen voor een DSF project.
- Na het aanhoren van de insprekers en de aansluitende presentatie van de voorzitter wordt het werkplan in stemming gebracht, met de aanvulling van wat eerder is toegezegd in die zin dat we de start willen maken samen met de coördinatoren van werkgroepen om te bepalen hoe we verder gaan met het inhoudelijke beleid betreffende onderzoek en bescherming. Want daar is nu nog niets over besloten.  
Op de vraag van Jelle Harder waar we nu precies voor stemmen, antwoordt de voorzitter dat we stemmen voor de uitvoering van het werkplan 2025-2030 met de aanvulling dat we de inhoudelijke componenten samen met de coördinatoren van de werkgroepen gaan ontwikkelen.  
Daarna wordt er over gestemd waarbij iedereen, met uitzondering van dhr. P. Bogaerts, vóór stemt, waarbij het stemmingsvoorstel dus is aangenomen.
  - Tot slot van dit agendapunt wordt toegezegd dat de PowerPointpresentatie ook op de website zal worden gepubliceerd.

## 9. Dineke Sluijters Vogelfonds

- Sinds de ALV 2024 is er slechts één DSF-project ingediend: DSF 58 betreffende Zwaluwen huisvesting in Ankeveen.
- De vergadering gaat akkoord met de verantwoording die door bestuur is afgelegd over de goedkeuring van dit DSF-project.

## 10. Samenstelling DSF Adviescommissie en verkiezing

- Wobbe Kijlstra wordt herkozen.

## 11. Rondvraag

- Hanneke Sevink vraagt wat nu eigenlijk het officiële communicatiekanaal is van de vereniging (website, nieuwsbrief, email, Korhaan). De voorzitter antwoordt dat dat in principe de website is. Maar de website alleen is niet voldoende om snel nieuwe informatie te vinden, daar is meer voor nodig. Maar wat dat dan precies is, daar heeft de voorzitter niet direct antwoord op. Diverse stemmen melden dat de nieuwsbrief met verwijzing naar de website het gebruikelijke kanaal is. De voorzitter zegt toe om dit helder te maken.
- Dick Jonkers merkt op dat excursies steeds zeer snel zijn volgeboekt en vraagt of we niet iets als “schaduw excursieleider” moeten hebben die kunnen inspringen als een excursiegroep te groot wordt. Antwoord is dat er al oproepen zijn gedaan voor nieuwe excursieleiders. Daarnaast loopt er nog een actie van Doortje om een excursie te organiseren voor “aspirant” excursieleiders. Tevens zegt het bestuur toe nog eens te gaan kijken naar de manier van aanmelding voor excursies.

**Sluiting:** De voorzitter bedankt de aanwezige leden voor hun aanwezigheid en inbreng en sluit daarmee de vergadering